
فیلم های  گذشته سی وپنجمین جشنواره  هفته 
کودکان و نوجوانان در اصفهان برگزار شد و 
این جشنواره که با مسائل متعددی همچون 
تغییر مدیرعامل بنیاد سینمایی فارابی )دبیر 
جشنواره( روبه رو بود با نقدهایی مثبت و منفی 
به پایان برسد. یکی از فیلمسازان باسابقه که چند 
دوره در این جشنواره شرکت داشته، معتقد است: 
جشنواره فیلم های کودکان و نوجوانان در 
اصفهان به عنوان یک رویداد بین المللی 
و  شود  تقویت  فنی  نظر  از  باید 
همچنین اکران فیلم های کودک باید 
بیشتر مورد توجه قرار گیرد. ایرج 
محمدی در گفت وگویی با ایسنا بیان 
کرد: اینکه کیفیت فنی سالن ها مورد 
نقد بود، یک واقعیت است؛ درواقع 
این بضاعت سینمای اصفهان است 
و کاری نمی شود کرد. البته به نظرم 
از نظر پخش صدا وضعیت خوب 
بود ولی از نظر تصویر، خیر. احساس 
می کنم توانمندی سینما در این زمینه 
پایین است چون مثلا ویژگی های بصری 
فیلم »سینگو« که در قشم فیلمبرداری 
بسیار  پرده  روی  می توانست  و  شده 
جلوه گری کند اصلا به چشم نیامد و وقتی 
علت را پرسیدیم، متوجه شدیم به خاطر 
مشکلات فنی است. او ادامه داد: سازمان 
سینمایی هم به این موضوع باید توجه کند چون 
این جشنواره به عنوان یک رویداد بین المللی 

پس از ۳۵ دوره به برند تبدیل شده لذا اگر به بحث فنی ماجرا 
رسیدگی بیشتری شود هم برای مخاطبان و هم فیلمسازان 
شعف آور است که با کیفیت بهتری فیلم را تماشا کنند. امیدوارم 
در جشنواره سال آینده این نقص برطرف شود. وی همچنین 
با تاکید براینکه از وضعیت تمام سالن های جشنواره مطلع 
نیست، به سالن محل برپایی مراسم افتتاحیه هم اشاره کرد و 
گفت: امکانات سالن افتتاحیه خیلی مناسب بود و در این چند 
دوره ای که در جشنواره کودک شرکت کرده بودم، افتتاحیه 
امسال را از گذشته بهتر دیدم. محمدی همچنین حضور داوران 
کودک و نوجوان را اتفاقی خوب دانست و ادامه داد: من فیلم را 
با داوران نوجوان دختر تماشا کردم و خیلی کنجکاو بودم که 
پس از فیلم چه سوال هایی می پرسند؛ جالب بود از بخش هایی 
سوال می پرسیدند که برای ما اصلا قابل پیش بینی نبود و 
خیلی سوال های فنی مطرح می کردند. پیش از این هیچوقت 
با داوران کودک و نوجوان در جشنواره مواجه نشده بودم و این 
نوع نقد و بررسی برایم جذاب بود چون ما فیلم را برای مخاطب 
می سازیم که در این حوزه مخاطب اصلی ما دقیقا همین 
کودکان و نوجوانان هستند. او در پایان با اشاره به اینکه فیلم 
»سینگو« در ۲۷ جشنواره بین المللی شرکت کرده و جایزه  هم 
کسب کرده است، بیان کرد: هر چقدر فیلم هایی که ساخته 
می شوند در عرصه بین الملل قابل عرضه باشد به سینمای ما 
بیشتر کمک می کنند چون متاسفانه گیشه سینمای ایران فیلم 
کودک را برنمی تابد و به طور کلی با فیلم های کودک برخوردی 
علی السویه می شود. این وضعیت سبب می شود تهیه کننده ها 
در بخش خصوصی علاقه ای به سرمایه گذاری نداشته باشند. 
محمدی افزود: »سینکو« یک فیلم مستقل است که در خارج از 
کشور طرفدار زیادی پیدا کرد و می توانیم هزینه آن را درآوریم 

اما دوست داریم فیلم در ایران هم نمایش داده شود. 
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آمار هفتگی فروش و تماشاگران نمایش های 
به صحنه رفته در مجموعه تئاترشهر تا پایان روز 
جمعه ۲۱ مهر سال ۱۴۰۲ مشخص شد. نمایش 
»پدر« به کارگردانی آروند دشت آرای که از روز ۱۷ 
مهر در تالار اصلی با ظرفیت ۵۷۹ تماشاگر و قیمت 
بلیت ۲۰۰ و ۱۰۰ هزار تومان اجرای خود را آغاز 
کرده با مجموع ۵ اجرا و میزبانی از ۲ هزار و ۸۷۴ 
مخاطب  ۴۳۱ میلیون و ۲۰ هزار تومان فروش 
داشته است. نمایش »ملاقات بانوی سالخورده« 
به کارگردانی میترا علوی طلب نیز که اجرای خود 
را از ۱۹ مهر در تالار چهارسو با ظرفیت ۱۳۲ نفر 
و قیمت بلیت ۱۲۰ هزار تومان آغاز کرده است، با 

مجموع ۳ اجرا و جلب ۳۵۳ تماشاگر، توانست به 
فروش معادل ۲۶ میلیون و ۱۶ هزار تومان دست 
پیدا کند. نمایش »تله وزیون« به کارگردانی الهه 
پورجمشید نیز که اجرای خود را از روز ۲۱ مهر 
در تالار قشقایی با ظرفیت ۹۶ نفر و قیمت بلیت 
۱۲۰ هزار تومان آغاز کرد، با ۱ اجرا توانست ۹۲ 
تماشاگر را به سالن جلب کند و به فروشی معادل ۷ 
میلیون و ۸۷۲ هزار تومان دست پیدا کند.  نمایش 
»حقایقی درباره سگ ها و گربه ها« به کارگردانی 
محمدهادی عطایی از روز پنجشنبه ۲۰ مهر در 
تالار سایه با ظرفیت ۷۲ نفر و قیمت بلیت ۱۱۰ 
هزار تومان به صحنه رفت و به فروشی معادل ۷ 

میلیون و ۸۵۴ هزار تومان به اجرای خود ادامه 
دهد. همچنین نمایش »آوینیون« به کارگردانی 
حسن معینی که از روز جمعه ۳ شهریور در تالار 
سایه با ظرفیت ۷۲ نفر و قیمت بلیت ۱۱۰ هزار 
تومان اجرای خود را آغاز کرده بود، با فروشی 
معادل ۱۹۰ میلیون و ۴۷۶ هزار تومان به اجرای 
خود پایان دهد. نمایش »تفنگ های کارار« نیز 
که از روز ۲۶ شهریور در کارگاه نمایش با ظرفیت 
صندلی ۲۶ نفر و قیمت بلیت ۷۰ هزار تومان روی 
صحنه رفته بود، توانست به فروش ۲۸ میلیون و 
۹۸۰ هزار تومان دست پیدا کند و به اجرای خود 

پایان دهد.

»پدر«  نیم میلیاردی شد

 آلبوم گرشا رضایی 
روانه بازار می شود

وزیر فرهنگ و ارشاد: 

سال گذشته ۱۶۰۰ کنسرت 
برگزار شد

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در نشستی 
با اعضای ارکستر سمفونیک ملی جمهوری 
اسلامی ایران، با اشاره به برگزاری ۱۶۰۰ 
کنسرت در سال گذشته، گفت: تروریسم 
رسانه ای با تلاش اهالی فرهنگ  و هنر ناکام 
ماند. محمدمهدی اسماعیلی با اشاره به 
برگزاری منظم جشنواره ها و رویدادهای 
فرهنگی کشور در سال گذشته، افزود: با وجود 
اینکه جریان تروریسم رسانه ای قصد مقابله با 
همه این رویدادها را داشت ولی همه آنها با 
قوت برگزار شد چون اهالی فرهنگ و هنر 
پای این کار ایستادند. سال گذشته بسیاری 
از هنرمندان برای اجرای برنامه هایشان با 
سختی های بسیاری روبه رو شدند و حتی از 
سوی دشمنان برای اجرای کارهای هنری در 
کشور مورد تهدید قرار گرفتند ولی با وجود 
ایستادگی این هنرمندان کشور روزهای 
پرشکوهی را پشت سر گذاشت. وی ادامه 
داد: برنامه های هنری در سال گذشته با نظم 
خاصی برگزار شد تا این پیام به دشمنان 
داده شود که هنرمندان هنوز پای آرمان های 
خود ایستاده اند. به گفته وزیر فرهنگ سال 
گذشته ۱۶۰۰ کنسرت در کشور برگزار شد 
که هر کدام به طور متوسط بالای ۱۲۰۰ نفر 
جمعیت دربرداشت که نشان دهنده علاقه 
بسیاری از مردم به هنرهای موسیقایی و 
حضور در کنسرت های داخل کشور است. 
اسماعیلی افزود: مجموعه ارکستر ملی چشم 
و چراغ موسیقی و کارهای هنری کشور 
محسوب می شود و خود را نسبت به تقدیر و 
تجلیل از هنرمندان و مسئولان این مجموعه 
موظف می دانیم. اسماعیلی خطاب به مدیران 
و هنرمندان ارکستر سمفونیک خواستار 
اجرای طرح ایجاد انجمن آهنگ سازان جوان 
شد. وی گفت: در هر استانی یک میلیارد 
تومان بودجه برای این کار اختصاص داده 
شده است که به طور غیرمستقیم در اختیار 
مسئولان قرار داده خواهد شد تا در جهت 
عدالت فرهنگی و تشویق آهنگسازان جوان در 
استان های کشور هزینه شود. وی همچنین به 
پیشنهاد مجید انتظامی وعده تشکیل ارکستر 
سمفونیک بانوان را در آینده ای نزدیک داد. 
وزیر فرهنگ همچنین دستور رسیدگی 
به وضعیت ساختمان تالار وحدت و تامین 
تجهیزات لازم برای اجراهای موسیقی ارکستر 
سمفونیک را صادر کرد و از مسئولان خواست 

نسبت به این کار تسریع لازم صورت گیرد.

رئیس جمهور ارمنستان در نهایت، اساسنامه رم را تأیید 
کرد تا برخلاف نظر روسیه، کشورش را تحت صلاحیت دیوان 
کیفری بین المللی درآورد. »واهان خاچاتوریان« رئیس جمهور 
ارمنستان تصویب اساسنامه رم که چندی پیش در پارلمان این 
کشور تصویب شده را به تأیید رساند تا برخلاف مخالفت های 
روسیه، ایروان را تحت صلاحیت دیوان کیفری بین المللی قرار 
دهد. بنا بر گزارش خبرگزاری روسی »اسپوتنیک«، پیش تر، 
»دیمیتری پسکوف« سخنگوی کرملین اقدام پارلمان ارمنستان 
برای تأیید اساسنامه رم را یک اقدام »بسیار خصمانه« توصیف 
کرده بود زیرا دیوان کیفری بین المللی حکم بازداشت »ولادیمیر 
پوتین« رئیس جمهور روسیه و »ماریا لووا بلووا« کمیسر حقوق 
کودکان را به اتهام »اخراج غیرقانونی« کودکان اوکراینی از 
روسیه صادر کرده بود. پارلمان ارمنستان اساسنامه رم دیوان 

کیفری بین المللی را در جلسه روز سه شنبه )سوم اکتبر ۱۱ مهر 
ماه( خود تصویب کرد. در مجموع ۶۰ قانونگذار که اکثرا از حزب 
حاکم »قرارداد مدنی« بودند به تصویب این معاهده رای دادند، 
در حالی که ۲۲ قانونگذار رای مخالف دادند. لایحه فوق برای 
تأیید نهایی به تأیید نهایی رئیس جمهور ارمنستان نیاز داشت. 
ارمنستان این اساسنامه را در سال ۱۹۹۹ امضا کرد اما آن را 
تصویب نکرد. اول سپتامبر ۲۰۲۳، دولت ارمنستان پیش نویس 
تصویب اساسنامه رم را به پارلمان ارسال کرد و روند تصویب آنکه 
در سال ۲۰۰۴ به حالت تعلیق درآمده بود، از سر گرفته شد. در 
ماه مارس، دیوان کیفری بین المللی حکم بازداشت »ولادیمیر 
پوتین« رئیس جمهور روسیه را به اتهام ارتکاب جرایم جنگی 
صادر کرد. وزارت خارجه روسیه پیش تر هشدار داده بود تصویب 
اساسنامه رم از سوی ارمنستان پیامدهای منفی برای روابط 

روسیه- ارمنستان خواهد داشت. روسیه و اوکراین هیچکدام عضو 
اساسنامه دیوان کیفری بین المللی نیستند اما برخی کارشناسان 
حقوق بین المللی ادعا کرده اند که این حکم می تواند بر سفر پوتین 
به خارج از روسیه اثرگذار باشد. »ماریا زاخارووا« سخنگوی وزارت 
خارجه روسیه گفت: »روسیه عضو اساسنامه دیوان بین المللی 
کیفری در رم نیست و هیچ تعهدی ذیل آن ندارد.« پاشینیان در 
پی تحولات اخیر در منطقه قره باغ کوهستانی اظهاراتی انتقادی 
را نسبت به روسیه مطرح کرده و نیروهای حافظ صلح روس را 
به ناتوانی در جلوگیری از خصومت های اخیر از سوی جمهوری 
آذربایجان متهم کرده است. کرملین اما پاشینیان را مقصر خوانده 
و او را به تسریع تحولات قره باغ با اذعان به حاکمیت جمهوری 
آذربایجان بر این منطقه و آسیب زدن به روابط ارمنستان با روسیه 

با در آغوش گرفتن غرب متهم کرده است.

از دست رفتن تعادل رئیس جمهور ۸۰ ساله آمریکا و 
زمین خوردن او در مواقع مختلف در انظار عمومی، نگرانی هایی 
را درباره وضعیت آمادگی جسمانی او برانگیخته است. جو 
بایدن، رئیس جمهور آمریکا، روز جمعه در مراسمی در 
فیلادلفیا، بار دیگر هنگام بالارفتن از چند پله سکندری 
خورد. دیلی میل نوشت: رئیس جمهور هنگام بالارفتن از 
سه پله آهنی برای رفتن روی صحنه تعادل خود را از دست 
داد. سپس، او فورا تعادل خود را به دست آورده و از پله ها بالا 

رفت تا سخنرانی خود را ایراد کند. بایدن ۸۰ ساله، اخیرا در 
مواقع متعددی تجربه از دست دادن تعادل و زمین خوردن را 
داشته است، از جمله هنگام پایین آمدن از پله های هواپیمای 
ایرفورس وان )هواپیمای ریاست جمهوری( و در موقعیتی 
دیگر، هنگام بالارفتن از پله های این هواپیما و زمین خوردن 
هنگام پایین آمدن از کیسه های شنی روی صحنه در مراسم 
فارغ التحصیلی آکادمی گارد ساحلی. آخرین مورد از این 
زمین خوردن ها پیش از مراسمی بود که بایدن در آن درباره 

مساله گروگان های آمریکایی در غزه نیز سخنرانی کرد. او 
پیش از آخرین مورد، روز جمعه در مراسم یادشده با اعضای 
خانواده گروگان ها گفت وگو کرده بود. بایدن با نگرانی های 
عامه مردم درباره سن و  سال، آمادگی جسمانی و سلامت 
خود دست وپنجه نرم می کند. دستیاران او تغییراتی را در 
روال عادی برنامه کاری او ترتیب می دهند تا از رئیس جمهور 
حفاظت کنند، از جمله می توان به استفاده مکرر از پله های 

کم ارتفاع تر در هواپیمای حامل رئیس جمهور اشاره کرد.

رئیس جمهور ارمنستان اساسنامه »رم« را تأیید کرد

بایدن باز هم سکندری خورد

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

راه سخت نامزد مورد حمایت ترامپ 
برای ریاست مجلس نمایندگان

با پیروزی »جیم جردن« در رای گیری درون حزبی 
جمهوری خواهان آمریکا، این قانونگذار حامی ترامپ 
راه سختی را برای کسب آرای کافی جهت ریاست 
بر مجلس نمایندگان در پیش دارد. بعد از کناره گیری 
»استیو اسکالیس« از نامزدی اعضای جمهوری خواه مجلس 
نمایندگان آمریکا برای ریاست این مجلس، »جیم جردن« 
قانونگذار جمهوری خواه ایالت اوهایو نامزد این منصب شد. 
شبکه »سی ان ان« درباره وضعیت ناشی از برکناری »کوین 
مک کارتی« از ریاست مجلس نمایندگان آمریکا و رقابت برای 
جانشینی او نوشت: »در حالی که جیم جردن به دنبال آرای 
کافی برای ریاست مجلس است جمهوری خواهان مجلس 
نمایندگان در آشفتگی بسر می برند.« جمهوریخواهان »جیم 
جردن« قانونگذار اهل اوهایو را به عنوان نامزد جدید خودشان 
برای ریاست مجلس نمایندگان آمریکا انتخاب کردند. انتخاب 
جردن در رای گیری مقدماتی جمهوری خواهان مجلس 
نمایندگان آمریکا در شرایطی انجام شد که روز پنجشنبه 
»استیو اسکالیس« از نامزدی برای ریاست این مجلس کنار 
کشید. کناره گیری اسکالیس بعد از آن صورت گرفت که او 
از کسب ۲۱۷ رای مورد نیاز برای ریاست مجلس نمایندگان 
در صحن این مجلس اطمینان نداشت. جمهوری خواهان 
در مجلس نمایندگان آمریکا در حال حاضر ۲۲۱ کرسی را 
در اختیار دارند و ۲۱۲ کرسی از آن دموکرات ها است. طی 
روزهای اخیر و با برکناری کوین مک کارتی اختلافات درونی 
جمهوری خواهان برای تصدی این منصب بالا گرفته است. به 
رغم حمایت اکثریت جمهوری خواهان از نامزدی اسکالیس، 
تعدادی از جمهوری خواهان حامی ترامپ مخالفت خودشان 
را با ریاست او بر مجلس نمایندگان ابراز و حمایتشان را از 
جیم جردن اعلام کردند. اسکالیس در اولین رای گیری 
جمهوری خواهان، رقابت را از جیم جردن برد در حالی که 
دونالد ترامپ رئیس جمهور سابق آمریکا از جردن، به عنوان 
متحد سرسخت خود حمایت کرده بود. در جریان رأی گیری 
روز چهارشنبه اسکالیس ۱۱۳ رأی موافق را در برابر جردن با 
۹۹ رأی به دست آورد. این در حالی است که اسکالیس برای 
پیروزی در صحن مجلس نمایندگان به کسب آرای موافق 
۲۱۷ نماینده مجلس نیاز داشت. جیم جردن برای تصدی بر 
صندلی رئیس مجلس نمایندگان آمریکا باید در رای گیری در 
صحن مجلس حاضر شود. شبکه سی ان ان با اشاره به بحران 
اختلافات درونی حزب جمهوری خواه در مجلس نمایندگان 
آمریکا، از مسیر سخت پیش روی جیم جردن خبر داد. جیم 
جردن در اظهاراتی کوتاه گفت: »فکر می کنم ما ۲۱۷ رای 
خواهیم داشت. من فکر می کنم ما ۲۱۷ رای کسب خواهیم 
کرد. این سریع ترین راه برای متحدشدن است.« سی ان ان 
نوشت: »جردن نام خود را به عنوان یکی از متحدان سرسخت 
دونالد ترامپ بر سر زبان ها انداخته است و رئیس جمهور 
سابق در تلاش برای تصدی پست ریاست جمهوری از او 
حمایت کرده است. او رئیس جمهوریخواه کمیته قضائی 

مجلس نمایندگان آمریکا است.«

نماینده دائم روسیه در سازمان ملل: 

خاورمیانه در آستانه جنگ تمام عیار   و فاجعه انسانی است
کوتــــاه

نماینده دائم روسیه در سازمان ملل هشدار 
داد که غرب آسیا در آستانه یک جنگ تمام 
عیار است که مسئولیت آن تا حد زیادی 
برعهده ایالات متحده است. »واسیلی نبنزیا« 
درباره درگیری  ها بین مقاومت فلسطین و 
رژیم صهیونیستی، هشدار داد و گفت: منطقه 
در آستانه یک جنگ تمام عیار و فاجعه انسانی 
بی سابقه است. وی افزود: بگذارید واضح بگویم، 
مسئولیت جنگ قریب الوقوع در خاورمیانه 
تا حد زیادی برعهده ایالات متحده است. به 
گفته این دیپلمات روس، »این واشنگتن 
است که بی پروا و خودخواهانه کار میانجیگران 
بین المللی چهارجانبه خاورمیانه را در تلاش 
انحصار روند صلح و محدودکردن  برای 
آن به تحمیل صلح اقتصادی با اسرائیل به 
فلسطینیان و سایر کشورهای عرب بدون 
به  ما  کرد.  فلسطین مسدود  مساله  حل 
طور مداوم در این خصوص هشدار دادیم و 
گفتیم یک روز نتیجه عکس خواهد داد و 

همین طور هم شد.« نبنزیا ادامه دادات: سال ها 
ایالات متحده مانع هر واکنش و سیگنالی از 
سوی شورای امنیت سازمان ملل شد و ادعا 
کرد دیپلماسی منطقه ای »آرام« آن موثرتر 
است. او افزود: نباید این را نادیده بگیریم 
که شعله ورشدن خشونت های کنونی در 
پی نقض سیستماتیک تصمیمات شورای 
امنیت و مجمع عمومی سازمان ملل از جمله 

گسترش غیرقانونی شهرک ها که به طور منظم 
از سوی اکثریت قریب به اتفاق کشورهای 
عضو سازمان ملل محکوم شده، رخ داده است. 
نماینده روسیه در سازمان ملل در پایان تاکید 
کرد که مسکو صراحتا خشونت، کشتار و 
وحشیگری را محکوم می کند و هر گونه کشتار 
و خشونت علیه غیرنظامیان مسالمت جو 
غیرقابل قبول است. به گزارش تاس، روسیه 

در نشست شورای امنیت سازمان ملل، از این 
نهاد خواست، خواستار آتش بس فوری در 
خاورمیانه شود. نماینده روسیه در قطعنامه 
تضمین  گفت:  خود  پیشنهادی  امنیتی 
راه حل درازمدت مناقشه تنها با راه حل های 
مسالمت آمیز امکان پذیر است. مسکو در ادامه 
خواستار آتش بس  فوری و طولانی شد که 
همه طرف ها به آن احترام بگذارند. بر اساس 
قطعنامه پیشنهادی روسیه که در اختیار 
خبرگزاری »تاس« قرار گرفته، درخواست 
برای آزادی فوری »گروگان ها« نیز مطرح 
شده است. این سند همچنین خواستار ارائه 
و توزیع بلامانع کمک بشردوستانه از جمله 
غذا، سوخت و درمان و همچنین ایجاد شرایط 
خروج ایمن غیرنظامیان نیازمند شده است. بر 
اساس آمار وزارت بهداشت فلسطین، شمار 
شهدای غزه در پی حملات بی امان رژیم 
صهیونیستی به ۱۹۰۰ نفر رسیده که ۶۱۴ نفر 

از آن ها کودکان هستند.

 کره جنوبی  و امارات
 توافقنامه  امضا کردند

وزارت صنعت کره جنوبی  اعلام کرد: این کشور و امارات 
متحده عربی  شنبه یک توافقنامه تجارت آزاد دوجانبه امضا 
کردند که انتظار می رود تجارت دوجانبه و روابط اقتصادی 
طرفین را تقویت کند. به گزارش خبرگزاری یونهاپ، به 
نوشته وزارت بازرگانی صنعت و انرژی کره جنوبی ، آن 
دوک گئون، وزیر تجارت کره جنوبی  و ثانی بن احمد آل 
زیودی، وزیر تجارت خارجی امارات، بیانیه مشترک پایان 
مذاکرات برای توافقنامه مشارکت جامع اقتصادی دوجانبه 
)CEPA( را در سئول امضا کردند. این بیست و چهارمین 
قرارداد تجارت آزاد کره جنوبی  و اولین قرارداد تجارت آزاد 
با یک کشور خاورمیانه است. CEPA  نوعی FTA  است که 
بر دامنه گسترده تری از همکاری ها و مبادلات اقتصادی 
در کنار گسترش بازار فی ما بین تأکید دارد. بر اساس این 
قرارداد، کره جنوبی  تعرفه ۹۲.۸ درصد از کل اقلام معامله 
شده را حذف خواهد کرد و امارات متحده عربی تعرفه ۹۱.۲ 
درصد از همه محصولات را تا ۱۰ سال آینده لغو می کند. 
انتظار می رود صادرات کره جنوبی  به ویژه در صدور وسایل 
نقلیه سازگار با محیط زیست، تسلیحات و لوازم الکترونیکی 
و همچنین اقلام غذایی از رشد برخوردار باشد. امارات 
همچنین تعرفه ۳ درصدی بر نفت خام صادره به سئول را 
طی ۱۰ سال آینده حذف خواهد کرد که به تقویت رقابت 
قیمت پالایشگاه های کره جنوبی  و تضمین عرضه پایدار 
کمک می کند. یک مقام وزارتخانه صنعت کره جنوبی  گفت: 
در بخش خدمات، امارات تصمیم گرفت بازی های آنلاین، 
خدمات پزشکی و سایر صنایعی را که کره جنوبی  علاقه 
زیادی به آنها دارد در کره گسترش دهد. امارات متحده 
عربی کشور شریک کلیدی کره جنوبی  در خاورمیانه 

محسوب می شود. 

چین و اتحادیه اروپا توافق کردند
همزمان با سفر اخیر »جوسپ بورل« مسئول سیاست 
خارجی اتحادیه اروپا به پکن و دیدار وی با »وانگ یی« 
وزیر امور خارجه چین ، دوطرف درباره ایجاد روابط برد- برد 
توافق کردند. »وانگ یی« ن اعلام کرد: پکن و اروپا توافق 
کردند که روابط دوطرف وابسته به طرف ثالثی نیست و به 
هیچ طرف ثالثی اجازه دخالت نخواهد داد. وانگ گفت: 
پکن و بروکسل همچنین توافق کردند که سطح گفت وگو و 
همکاری ها را تقویت کنند. نشریه چاینادیلی در این خصوص 
نوشت: دو دیپلمات ارشد برای آماده سازی مقدمات دیدار 
سران چین و اتحادیه اروپا برای قبل پایان سال جاری و 
دیدار و تبادلات در همه سطوح، توافق کردند.  »جوسپ 
بورل« مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا هم خاطرنشان 
کرد که اتحادیه اروپا قصدی برای مهار توسعه پکن ندارد. 
بورل گفت: بروکسل خواستار گسترش همکاری با پکن در 
زمینه های مختلف از جمله تلاش مشترک برای مقابله با 

تغییرات اقلیمی و گسترش روابط تجاری متعادل شد.

آلبوم »یه روز...« نخستین آلبوم 
گرشا رضایی به زودی روانه بازار 
موسیقی ایران خواهد شد. گرشا 
رضایی، خواننده موسیقی پاپ 
کشورمان درباره روند تولید آلبوم 
کوتاه »یه روز...« گفت: »اسم آلبوم 
را »یه روز...« انتخاب کرده ایم؛ بر 
اساس ترانه ای به همین نام که در 
آلبوم گنجانده شده است و برداشتی 
است آزاد برای هر مخاطبی که 
آلبوم را گوش می کند. وی افزود: 
آلبوم مشتمل بر چهار قطعه است 
که همگی به صورت آنسامبل تولید 
شده است و تا ۵۰ نوازنده به تناسب 
در هر تراک ساز می زنند. ضبط 
به صورت همزمان و آنسامبل در 
ایران انجام شده و همه موضوعات 
فنی اثر نیز در ایران تولید شده 
است که به لحاظ کیفی بهترین 
استانداردهای جهانی را رعایت 
کرده ایم. رضایی یادآور شد: معدود 
آلبوم های فارسی زبانی بوده اند که 
تلاش هایی را در خارج از کشور برای 
تولید آثارشان با ارکستر های بزرگ 
انجام داده اند و آثاری جدی در خارج 
ایران با این مختصات ضبط شده 
است اما بعد از انقلاب این اولین 
پروژه با این حجم است که در ایران 
تولید شده که در موسیقی پاپ 
ایران بی سابقه است. این موزیسین 
و خواننده درباره رنگ بندی سازها 
در آلبومش بیان کرد: سازبندی 
این آلبوم از ویولون، ویولا، چلو، 
فرنچ هورن، گیتار الکتریک، پیانو 
تا گیتار اسپنیش، گیتار آکوستیک، 
بیس، درام، پرکاشن و... است. با 
همین چهار قطعه، قطعا این آلبوم 
گران ترین آلبوم همه موسیقی پاپ 

بعد از انقلاب است.

بازگشت گوینده قدیمی به رادیو
عذرا وکیلی، گوینده پیشکسوت صدا درباره همکاری اش با 
رادیو با برنامه جدید »صدای زندگی« به ایسنا گفت: بعد از دو 
سال دوری از کار کودک در رادیو، دوباره از من خواستند که به 
رادیو برگردم و برنامه ای تلفیقی بین کودک و خانواده را تهیه 
کنیم. در برنامه »صدای زندگی« سعی می کنیم که اتاقی به نام 
اتاق کودک درست کنیم که در این اتاق کودک، بچه ها با آزادی 
می توانند، بازی کنند، مسابقه برایشان بگذاریم، شادی کنند 
تا بزرگ ترها و مخاطبان این برنامه، با شنیدن صدای بچه ها 
روحیه شان عوض شود. وقتی خنده بچه ای شنیده می شود، 
می بینید که چقدر نشاط آور است. این تهیه کننده پیشکسوت 
رادیو ادامه داد: صدای کودک در خانه، امید و نشاط می آورد. 
زندگی دوباره و جوانی می آورد. البته امیدوارم که خانواده ها 
توانایی این مهم را داشته باشند که بچه های خود را به خوبی 
تربیت کنند و البته بزرگ کردن بچه این روزها احتیاج به 
وقت کافی و وسعت مالی دارد و ما همه این مسائل را به خوبی 
می دانیم ولی بازهم تاکید می کنیم که بچه ها شادی زندگی 
را تکمیل می کنند. مجری برنامه قدیمی »سلام کوچولو« 
ادامه داد: به هر حال من دوباره برگشتم و در طول هفته برنامه 
»خانه و خانواده« از شنبه تا چهارشنبه ساعت ۹ صبح به مدت 
یکساعت، از رادیو ایران پخش می شود، در برنامه خانواده روی 
سخن با پدر و مادرهاست. در برنامه »صدای زندگی« که در 
پایان هفته قرار است پخش شود، از موفقیت های خانواده ها 
صحبت می کنیم. اگر خانواده ای بچه خردسال داشته باشد، 
از کودکش در اتاق بازی پذیرایی می کنیم و با او گفت وگو 
می کنیم و بزرگ ترها و خواهر و برادر بزرگ تر در اتاق دیگری 
گفت وگو می شود و درباره راز موفقیت آن خانواده که حتما به 
درجاتی رسیدند، فرزندانشان را به درجاتی رسیدند، گفت وگو 
می شود. وکیلی درباره ساختار برنامه توضیح داد: در برنامه 
»صدای زندگی« خانواده ها از موفقیت های فرزندانشان برای ما 
صحبت می کنند؛ اینکه چطور و با چه سختی هایی این بچه ها را 

بزرگ کرده اند و به اینجا رسانده اند. 

معرفی اعضای کانون کارگردانان تئاتر 
شهرام گیل آبادی بازهم برای یک دوره ۲ ساله رئیس کانون 
کارگردانان شد. اولین جلسه دوره دوازدهم هیات مدیره کانون 
کارگردانان با حضور اعضای منتخب برگزار شد. در این جلسه 
که با حضور شهرام گیل آبادی، بهزاد فراهانی، محمد رحمانیان، 
حسین کیانی، احسان حاجی پور، آرش دادگر، هادی عامل، 
محمد میرعلی اکبری، شیما اسدی، احسان فکا و مجید کریمی 
برگزار شد اعضا با اکثریت آرا بار دیگر شهرام گیل آبادی را 
به عنوان رئیس این کانون، بهزاد فراهانی را به عنوان نایب رئیس 
و احسان حاجی پور را به عنوان دبیر و مدیر روابط عمومی کانون 
کارگردانان خانه تئاتر انتخاب کردند. در ادامه اولین جلسه 
هیات مدیره کانون کارگردانان خانه تئاتر برگزار و در خصوص 

مسائل مختلف صنفی مصوباتی مطرح شد.

ایرج محمدی:

گیشه سینمای ایران فیلم کودک را برنمی تابد


